



Q&A # 2

Date: September 13, 2022

Project: Janitorial Services: Charlottetown Research and Development Centre

La version française se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Question #3

The contract states the number of staff we need to have including the times they need to be there plus the break time.

Does this mean they have to be there from 3:00pm to 11:30pm which is plus break or from 3pm to 11pm which is including break?

Answer #3

Employees are required to do an 8 hours shift in addition to having a break.

E.g. if they work 3:00pm to 11:00pm and they took a 1 hour lunch, then they would leave at 12am.



Q&R # 2

Date: 13 Septembre 2022

Projet: Services d'entretien ménager: Centre de recherche et de développement de Charlottetown

The English version is on the previous page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Question #3

Le contrat stipule le nombre d'employés dont nous avons besoin, y compris les heures auxquelles ils doivent être présents ainsi que le temps de pause.

Cela signifie-t-il qu'ils doivent être là de 15h00 à 23h30, ce qui est plus une pause, ou de 15h00 à 23h00, ce qui inclut la pause ?

Réponse #3

Les employés sont tenus de faire un quart de travail de 8 heures en plus d'avoir une pause.

Par exemple, s'ils travaillaient de 15h00 à 23h00 et qu'ils prenaient un déjeuner d'une heure, ils partiraient à 12h00.